**Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja**

**a informatizácie Slovenskej republiky**

**Informačný systém Centrálnej správy referenčných údajov verejnej správy**

**(IS CSRÚ)**

**Integračný manuál služieb systému IS CSRÚ**

**Príloha č. 2 - Referenčné registre (RR), Objekty evidencie (OE) a číselníky sprístupnené prostredníctvom IS CSRÚ**

|  |  |
| --- | --- |
| Projekt | IS CSRÚ |
| Verzia dokumentu | 3.0.1 |
| Dátum vydania | 8.4.2024 |
| ID dokumentu | Integracny\_manual\_sluzieb\_IS\_CSRU\_v3.0.1\_priloha\_c.2 |
| Autor | DXC.technology, s.r.o., MIM, s.r.o. |

História dokumentu:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Verzia | Dátum verzie | Popis zmien | Vypracoval |
| 2.0.3 | 28.11.2023 | doplnenie nových poskytovateľov a nových OE / datasetov:  GRZVJS – Evidencia obvinených a odsúdených – Údaje o obvinených a odsúdených, Údaje o hlásení zmien v evidencii obvinených a odsúdených; NIP - Register nelegálneho zamestnávania; UDZS - Číselníky UDZS, Centrálny register poistencov, Register zdravotníckych pracovníkov, Register poskytovateľov zdravotnej starostlivosti, Register úmrtí fyzických osôb; NLC – Register poľovníckych organizácií, Register užívateľov poľovných revírov, Register lesnej stráže, Register poľovníckej stráže; UPVSR - Register ÚPV SR; DÚ – Objekt leteckej infraštruktúry, Objekt leteckej infraštruktúry, Objekt dráhovej infraštruktúry, Letecká prekážka, Objekt infraštruktúry vnútrozemskej plavby, Ochranné pásmo letiska, Dokumentácia objektu infraštruktúry, Lietadlo, Železničné Vozidlo, Plavidlo, Poverená organizácia v oblasti dráh, Poverená organizácia v oblasti vnútrozemskej plavby, Poverená organizácia v oblasti leteckej dopravy, Prevádzková príručka poverenej organizácie, Kurz, Skúška, Lekárska prehliadka, Certifikovaný prevádzkovateľ v dráhovej doprave, Certifikovaný prevádzkovateľ vo vnútrozemskej plavbe, Certifikovaný prevádzkovateľ v leteckej doprave. Dokumentácia certifikovaného prevádzkovateľa, Certifikovaný personál v dráhovej doprave, Certifikovaný personál vo vnútrozemskej plavbe, Certifikovaný personál v leteckej doprave, Udalosť vo vnútrozemskej plavbe, Podnet/ sťažnosť, Vyjadrenie, Udalosť v civilnom letectve, Kontrola, Osoby evidované v Registri infraštruktúry, Osoby evidované v Registri dopravných prostriedkov, Osoby evidované v Registri poverených organizácií DÚ, Osoby evidované v Registri certifikovaných osôb DÚ, Osoby evidované v Registri udalostí DÚ, Osoby evidované v Registri kontrol ŠOD DÚ  doplnenie nových OE / datasetov:  MPSVAR – Podpora v čase skrátenej práce, Číselníky MPSVaR, Rodičovský príspevok, Peňažný príspevok na opatrovanie, Evidencia ŤZP - osobná asistencia, Register sociálnych podnikov; FSSR – Údaje o vymazaných platiteľoch DPH; SP - Údaje o nedoplatkoch na sociálnom poistení so sumou; ZP - Informácia o pohľadávkach a záväzkoch na zomrelých pre súdy/notárov; MSSR – Register sudcov, Register dražobníkov, Register rozhodcov, Register znalcov, Register exekútorov, Register poverení na vykonanie exekúcie, Register diskvalifikácií; MVSR - Údaje REGOB - Fyzické osoby; MSVVAS – Register žiakov a študentov, Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii, Register pedagogických a odborných zamestnancov  aktualizácia súčasných OE / datasetov:  MPSVAR - Evidencia uchádzačov o zamestnanie; FRSR - Nedoplatky finančnej správy; SP – SP Dávky; MSSR - Pohľadávky Justičnej pokladnice; ÚGKK - Objekty ESKN ÚGKK SR; ZP - Údaje SZČO, Zamestnanci zamestnávateľa, Zamestnania zamestnanca | DXC a MIM tím |
| 3.0.0. | 15.3.2024 | Zapracovanie formálnych úprav a pripomienok MIRRI. | MIM tím |
| 3.0.1 | 8.4.2024 | Zapracovanie formálnych úprav. | MIM tím |

Obsah

[1 Zoznam skratiek 8](#_Toc163462730)

[2 Referenčné registre (RR), Objekty evidencie (OE) a číselníky sprístupnené prostredníctvom IS CSRÚ 11](#_Toc163462731)

[3 ŠU SR 24](#_Toc163462732)

[3.1 Register právnických osôb 24](#_Toc163462733)

[3.2 RPO Odpis 24](#_Toc163462734)

[3.3 Štatistické číselníky a klasifikácie ŠÚ SR 24](#_Toc163462735)

[4 MIRRI 25](#_Toc163462736)

[4.1 Základné číselníky 25](#_Toc163462737)

[4.2 Karta účastníka 25](#_Toc163462738)

[5 MPSVaR SR 26](#_Toc163462739)

[5.1 Evidencia uchádzačov o zamestnanie 26](#_Toc163462740)

[5.2 Potvrdenie EuoZ 26](#_Toc163462741)

[5.3 Číselníky ÚPSVaR 27](#_Toc163462742)

[5.4 Podpora v čase skrátenej práce 27](#_Toc163462743)

[5.5 Číselníky MPSVaR 27](#_Toc163462744)

[5.6 Evidencia ŤZP 28](#_Toc163462745)

[5.7 Potvrdenie ŤZP 28](#_Toc163462746)

[5.8 Evidencia pomoci v hmotnej núdzi 29](#_Toc163462747)

[5.9 Potvrdenie DHN 29](#_Toc163462748)

[5.10 Rodičovský príspevok 30](#_Toc163462749)

[5.11 Peňažný príspevok na opatrovanie 31](#_Toc163462750)

[5.12 Evidencia ŤZP - osobná asistencia 31](#_Toc163462751)

[5.13 Register sociálnych služieb 32](#_Toc163462752)

[5.14 Register sociálnych podnikov 32](#_Toc163462753)

[6 FS SR 33](#_Toc163462754)

[6.1 Nedoplatky finančnej správy 33](#_Toc163462755)

[6.2 Daňové priznania FO typ B 33](#_Toc163462756)

[6.3 Daňové priznania PO 34](#_Toc163462757)

[6.4 Daňové subjekty register DPH 34](#_Toc163462758)

[7 Sociálna poisťovňa 35](#_Toc163462759)

[7.1 Nedoplatky na poistnom na sociálne poistenie 35](#_Toc163462760)

[7.2 Existencia zamestnanca SP 36](#_Toc163462761)

[7.3 Počet zamestnancov zamestnávateľa v SP 36](#_Toc163462762)

[7.4 Registrácie FO v SP 36](#_Toc163462763)

[7.5 Údaje o poberaní ND SP typ NP\_1 37](#_Toc163462764)

[7.6 Údaje o vyplatených ND SP typ NP\_2 37](#_Toc163462765)

[7.7 Údaje o výplate DD SP bez sumy typ DP\_1 37](#_Toc163462766)

[7.8 Údaje o výplate DD SP so sumou typ DP\_2 38](#_Toc163462767)

[7.9 Údaje o výplate DD SP po mesiacoch za obdobie typ DP\_3 38](#_Toc163462768)

[7.10 Údaje o nároku na DD SP za obdobie typ DP\_4 38](#_Toc163462769)

[7.11 Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výplate DD zo SDS bez sumy typ SDS\_1 38](#_Toc163462770)

[7.12 Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výplate DD zo SDS so sumou typ SDS\_2 39](#_Toc163462771)

[7.13 Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výške DD zo SDS typ SDS\_3 39](#_Toc163462772)

[8 Zdravotné poisťovne 39](#_Toc163462773)

[8.1 Odvodová povinnosť voči ZP – VŠZP, UNION, DÔVERA 39](#_Toc163462774)

[8.2 Údaje SZČO – VŠZP, UNION, DÔVERA 40](#_Toc163462775)

[8.3 Zamestnanci zamestnávateľa – VŠZP, UNION, DÔVERA 40](#_Toc163462776)

[8.4 Zamestnania zamestnanca – VŠZP, UNION, DÔVERA 41](#_Toc163462777)

[8.5 Informácia o pohľadávkach a záväzkoch na zomrelých pre súdy/notárov – VŠZP, UNION, DÔVERA 41](#_Toc163462778)

[9 PMÚ SR 41](#_Toc163462779)

[9.1 Register príjemcov pomoci a prípadov pomoci 41](#_Toc163462780)

[9.2 Register poskytovateľov a vykonávateľov pomoci 42](#_Toc163462781)

[9.3 Register schém Minimálnej Pomoci 42](#_Toc163462782)

[9.4 Register schém Štátnej Pomoci 42](#_Toc163462783)

[9.5 Číselníky SEMP 43](#_Toc163462784)

[10 MS SR 43](#_Toc163462785)

[10.1 Pohľadávky Justičnej pokladnice 43](#_Toc163462786)

[10.2 Register úpadcov 44](#_Toc163462787)

[10.3 Konkurz a reštrukturalizácia 44](#_Toc163462788)

[10.4 Register sudcov 44](#_Toc163462789)

[10.5 Register dražobníkov 45](#_Toc163462790)

[10.6 Register rozhodcov 45](#_Toc163462791)

[10.7 Register znalcov 45](#_Toc163462792)

[10.8 Register exekútorov 46](#_Toc163462793)

[10.9 Register poverení na vykonanie exekúcie 46](#_Toc163462794)

[10.10 Register diskvalifikácií 46](#_Toc163462795)

[11 ÚGKK SR 47](#_Toc163462796)

[11.1 List vlastníctva Katastrálneho územia 47](#_Toc163462797)

[11.2 Kópia katastrálnej mapy 47](#_Toc163462798)

[11.3 Objekty ESKN ÚGKK SR 48](#_Toc163462799)

[11.4 Číselníky ÚGKK 48](#_Toc163462800)

[12 GP SR 48](#_Toc163462801)

[12.1 Výpis z registra trestov 48](#_Toc163462802)

[12.2 Správa používateľov RT 49](#_Toc163462803)

[13 MV SR 49](#_Toc163462804)

[13.1 Register adries 49](#_Toc163462805)

[13.2 Register fyzických osôb 49](#_Toc163462806)

[13.3 RFO Číselníky 50](#_Toc163462807)

[13.4 Výpis z IS RFO – údaje o narodení 50](#_Toc163462808)

[13.5 Výpis z IS RFO – údaje o uzavretí manželstva 51](#_Toc163462809)

[13.6 Výpis z IS RFO – údaje o úmrtí 51](#_Toc163462810)

[13.7 Výpis z IS RFO – údaje o pobyte občana SR 51](#_Toc163462811)

[14 MŠVVaŠ SR 52](#_Toc163462812)

[14.1 PONŠ – Potvrdenie o návšteve školy 52](#_Toc163462813)

[14.2 DONŠ – Dávka potvrdení o návšteve školy 52](#_Toc163462814)

[14.3 Číselníky RIS 53](#_Toc163462815)

[14.4 Objekty RIS MŠVVaŠ SR 53](#_Toc163462816)

[14.5 Register žiakov a študentov 53](#_Toc163462817)

[14.6 Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii 54](#_Toc163462818)

[14.7 Register pedagogických a odborných zamestnancov 54](#_Toc163462819)

[15 ÚRHH SR 54](#_Toc163462820)

[15.1 Register vylúčených osôb 54](#_Toc163462821)

[16 PS SR 55](#_Toc163462822)

[16.1 Výpis z CEHZ 55](#_Toc163462823)

[17 SAK 55](#_Toc163462824)

[17.1 Zoznam advokátov 55](#_Toc163462825)

[18 RB 56](#_Toc163462826)

[18.1 Evidencia osobitných príspevkoch baníkom 56](#_Toc163462827)

[19 SKE 56](#_Toc163462828)

[19.1 Zoznam exekučných konaní 56](#_Toc163462829)

[20 GR ZVJS 56](#_Toc163462830)

[20.1 Evidencia obvinených a odsúdených 57](#_Toc163462831)

[21 NIP 57](#_Toc163462832)

[21.1 Register nelegálneho zamestnávania 57](#_Toc163462833)

[22 ÚDZS 58](#_Toc163462834)

[22.1 Číselníky UDZS 58](#_Toc163462835)

[22.2 Centrálny register poistencov 58](#_Toc163462836)

[22.3 Register zdravotníckych pracovníkov 59](#_Toc163462837)

[22.4 Register poskytovateľov zdravotnej starostlivosti 59](#_Toc163462838)

[22.5 Register úmrtí fyzických osôb 59](#_Toc163462839)

[23 NLC 60](#_Toc163462840)

[23.1 Register poľovníckych organizácií 60](#_Toc163462841)

[23.2 Register užívateľov poľovných revírov 60](#_Toc163462842)

[23.3 Register lesnej stráže 61](#_Toc163462843)

[23.4 Register poľovníckej stráže 61](#_Toc163462844)

[24 ÚPV SR 61](#_Toc163462845)

[24.1 Register ÚPV SR 61](#_Toc163462846)

[25 DÚ 62](#_Toc163462847)

[25.1 Objekt leteckej infraštruktúry 62](#_Toc163462848)

[25.2 Objekt dráhovej infraštruktúry 62](#_Toc163462849)

[25.3 Letecká prekážka (náhrada za UTZ) 62](#_Toc163462850)

[25.4 Objekt infraštruktúry vnútrozemskej plavby 63](#_Toc163462851)

[25.5 Ochranné pásmo letiska 63](#_Toc163462852)

[25.6 Dokumentácia objektu infraštruktúry 64](#_Toc163462853)

[25.7 Lietadlo 64](#_Toc163462854)

[25.8 Železničné vozidlo 64](#_Toc163462855)

[25.9 Plavidlo 65](#_Toc163462856)

[25.10 Poverená organizácia v oblasti dráh 65](#_Toc163462857)

[25.11 Poverená organizácia v oblasti vnútrozemskej plavby 65](#_Toc163462858)

[25.12 Poverená organizácia v oblasti leteckej dopravy 66](#_Toc163462859)

[25.13 Prevádzková príručka poverenej organizácie 66](#_Toc163462860)

[25.14 Kurz 66](#_Toc163462861)

[25.15 Skúška 67](#_Toc163462862)

[25.16 Lekárska prehliadka 67](#_Toc163462863)

[25.17 Certifikovaný prevádzkovateľ v dráhovej doprave 67](#_Toc163462864)

[25.18 Certifikovaný prevádzkovateľ vo vnútrozemskej plavbe 68](#_Toc163462865)

[25.19 Certifikovaný prevádzkovateľ v leteckej doprave 68](#_Toc163462866)

[25.20 Dokumentácia certifikovaného prevádzkovateľa 68](#_Toc163462867)

[25.21 Certifikovaný personál v dráhovej doprave 69](#_Toc163462868)

[25.22 Certifikovaný personál vo vnútrozemskej plavbe 69](#_Toc163462869)

[25.23 Certifikovaný personál v leteckej doprave 70](#_Toc163462870)

[25.24 Udalosť vo vnútrozemskej plavbe 70](#_Toc163462871)

[25.25 Podnet/ sťažnosť 70](#_Toc163462872)

[25.26 Vyjadrenie 71](#_Toc163462873)

[25.27 Udalosť v civilnom letectve 71](#_Toc163462874)

[25.28 Kontrola 71](#_Toc163462875)

[25.29 Osoby evidované v Registri infraštruktúry 72](#_Toc163462876)

[25.30 Osoby evidované v Registri dopravných prostriedkov 72](#_Toc163462877)

[25.31 Osoby evidované v Registri poverených organizácií DÚ 72](#_Toc163462878)

[25.32 Osoby evidované v Registri certifikovaných osôb DÚ 73](#_Toc163462879)

[25.33 Osoby evidované v Registri udalostí DÚ 73](#_Toc163462880)

[25.34 Osoby evidované v Registri kontrol ŠOD DÚ 73](#_Toc163462881)

# Zoznam skratiek

| **Skratka** | **Popis skratky** |
| --- | --- |
| AS | Agendové systémy |
| BPM | Business process management |
| BPMN | Metóda pre znázornenie business procesov (Business Process Modelling Notation) |
| CASE | Systémy automatizácie projektovania a programovania (Computed Aided Software Engineering) |
| CEHZ | Centrálna evidencia hospodárskych zvierat |
| CIS ŠÚŠR | Číselníky Štatistického úradu SR |
| CRP | Centrálny register poistencov |
| CÚ | Centrálne úložisko |
| DONŠ | Dávka potvrdení o návšteve školy |
| DIZ | Dohoda o integračnom zámere |
| DHN | Dávka v hmotnej núdzi |
| DQ | Dátová kvalita (Data quality) |
| DC / DC MF SR | DataCentrum MF SR |
| DÚ | Dopravný úrad |
| EOO / EOO\_HLS | Evidencia obvinených a odsúdených / Údaje o hlásení zmien v evidencii obvinených a odsúdených |
| ESB | Enterprise Service Bus |
| ESKN | Elektronické služby katastra nehnuteľností |
| EUoZ | Evidencia uchádzačov o zamestnanie |
| FO | Fyzická osoba |
| FTP / SFTP | File Transport protokol – Secure |
| FR SR / FS SR | Finančné riaditeľstvo / správa SR |
| GP SR | Generálna prokuratúra SR |
| GRZVJS | Generálne riaditeľstvo Zboru väzenskej a justičnej stráže |
| GUI | Grafické užívateľské rozhranie |
| http / https | Hypertext Transfer Protocol - Secure |
| HW | Hardware |
| IS | Informačný systém |
| IS CSRÚ | Informačný systém Centrálnej Správy Referenčných Údajov |
| IS ESRaVŠ | Informačný systém Elektronických služieb regionálneho a vysokého školstva |
| IS OVM | Informačné systémy Orgánu verejnej moci |
| IS VS | Informačné systémy verejnej správy |
| ITMS / IS ITMS | IT Monitorovací systém MIRRI SR |
| KÚS SR | Kancelária Ústavného súdu SR |
| METAIS2 | Metainformačný systém 2 MIRRI SR |
| MDM | Master data management |
| MF SR | Ministerstvo financií Slovenskej republiky |
| MIRRI SR | Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR |
| MPIaIU | Modul procesnej integrácie a integrácie údajov |
| MPSVAR SR | Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR |
| MS SR | Ministerstvo spravodlivosti SR |
| MŠVVaŠ SR | Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR |
| MÚK | Modul úradnej komunikácie (Poz. pôvodný názov moduly MPIaIU) |
| MÚK DCOU | Modul úradnej komunikácie – dátová časť ostatných úsekov |
| MV SR | Ministerstvo vnútra SR |
| NASES | Národná agentúra pre sieťové a elektronické služby |
| NIP | Národný inšpektorát práce |
| NLC | Národné lesnícke centrum |
| OE | Objekt evidencie |
| OPIS | Operačný program Informatizácia spoločnosti |
| OPII | Operačný program Integrovaná infraštruktúra |
| OS | Operačný systém |
| OVM | Orgán verejnej moci |
| PCSP | Podpora v čase skrátenej práce |
| PMÚ SR | Protimonopolný úrad SR |
| PO | Právnická osoba |
| POPB | Poberatelia osobitného príspevku baníkov |
| PONŠ | Potvrdenie o návšteve školy |
| PPnO | Peňažný príspevok na opatrovanie |
| PS SR | Plemenárske služby Slovenskej republiky |
| QoD / DQ | Dátová kvalita, čistenie a stotožňovanie údajov |
| RB | Rudné bane |
| REGOB | Register obyvateľov SR |
| RFO-RL, SL, UL, PoP | Register fyzických osôb – Rodný list, Sobášny list, Úmrtný list, Potvrdenie o pobyte |
| RIS / IS RIS | Rezortný IS MŠVVaŠ SR |
| RNZ | Register nelegálneho zamestnávania |
| RP | Rodičovský príspevok |
| RPP | Register príjemcov pomoci |
| RPZS | Register poskytovateľov zdravotnej starostlivosti |
| RR: RFO, RPO, RA, RPI | Referenčné registre: Register fyzických osôb, Register právnických osôb, Register adries, Register priestorových informácií |
| RSP | Register sociálnych podnikov |
| RSS | Register sociálnych služieb |
| RT | Register trestov |
| RUFO | Register úmrtí fyzických osôb |
| RÚ | Referenčné údaje |
| RVO | Register vylúčených osôb |
| RZP | Register zdravotníckych pracovníkov |
| SAK | Slovenská advokátska komora |
| SEMP / IS SEMP | Systém evidencie a monitorovania pomoci (poskytovateľ dát Register príjemcov pomoci) PMÚ SR |
| SFTP | Secure File Transfer Protocol |
| SKE | Slovenská komora exekútorov |
| SOAP | Simple Object Access Protocol |
| SP | Sociálna poisťovňa |
| SW | Software |
| ŠU SR | Štatistický úrad Slovenskej republiky |
| TZP\_/ TZP\_OA | Evidencia Ťažko zdravotne postihnutých / Evidencia ŤZP s uvedením údajov o osobných asistentoch |
| URL | Uniform Resource Locator |
| ÚDZS | Úrad pre dohľad nad zdravotnou starostlivosťou |
| ÚGKK SR | Úrad geodézie, kartografie a katastra SR |
| ÚPSVaR | Ústredie práce, sociálnych vecí a rodiny |
| ÚPV SR | Úrad priemyselného vlastníctva Slovenskej republiky |
| ÚPVS | Ústredný portál verejnej správy |
| ÚRHH | Úrad pre Reguláciu hazardných hier |
| WS | Web services (technológia webových služieb) |
| WSDL | Web Services Description Language |
| W3C | World Wide Web Consortium |
| XML | eXtensible Markup Language |
| XSD | XML Schema Definition |
| XSLT | Extensible Stylesheet Language Transformations- jazyk na transformáciu XML dokumentov na iné XML dokumenty |
| ZEK | Zoznam exekučných konaní |
| ZČ | Základné číselníky |
| ZP | Zdravotné poisťovňe (Všeobecná zdravotná poisťovňa, Union zdravotná poisťovňa, Dôvera zdravotná poisťovňa) |

# Referenčné registre (RR), Objekty evidencie (OE) a číselníky sprístupnené prostredníctvom IS CSRÚ

V dokumente je uvedený zoznam OE poskytovaných pre konzumentov služieb IS CSRÚ, za tých poskytovateľov dát (OE), na ktorých je IS CSRÚ integrovaný na základe zmluvných Dohôd o integračnom zámere.

V kapitolách za jednotlivých poskytovateľov sú samostatne pre každý OE uvedené špecifikácie štruktúry každého OE na úrovní príslušných dátových prvkov, vo formáte:

* **excel –** popis štruktúry OE tak, ako ich poskytujú poskytovatelia pre IS CSRÚ, ktoré popisujú metadáta OE a význam dátových prvkov. Predstavujú celú šírku dát a množinu atribútov daného OE. Tieto sa môžu líšiť od výstupných štruktúr pre konkrétnych konzumentov dát, ktoré sú závislé od nároku daného konzumenta konzumovať dané OE a ich atribúty
* **xsd/xml, json –** schémy dátových štruktúr predstavujúce príklad výstupných technických štruktúr dát a dátových typov jednotlivých OE sprístupnených pre konzumentov, pričom v týchto sú názvy a povinnosti atribútov OE závislé od implementácie a spôsobu poskytovania daného OE pre konzumentov

**Pozn.:** výstupné implementačné štruktúry pre konzumentov služieb IS CSRÚ sa môžu od uvedených príkladov líšiť a prispôsobiť, v závislosti od jeho požiadaviek a sú vymedzené v dokumente Implementačno-technický návrh, ktorý si pripravuje a schvaľuje konzument v spolupráci so stranou CSRÚ počas návrhu technického riešenia integrácie.

**Referenčné registre (RR), Objekty evidencie (OE) a číselníky sprístupnené prostredníctvom IS CSRÚ:**

V nasledujúcej prehľadovej tabuľke je pre každý OE uvedená informácia o integračnej väzbe – spôsobe, akým je OE sprístupnený prostredníctvom IS CSRÚ. Vo vybraných prípadoch sú uvedené viaceré integračné väzby. Uvedená je množina všetkých dostupných integračných väzieb pre konzumáciu resp. zápis daného OE. Konzument pri príprave integračného zámeru na IS CSRÚ, tieto posudzuje, mapuje ich na svoje požiadavky a následne si vyberá tie, ktoré potrebuje pre splnenie svojich potrieb.

\* integračné väzby určené pre riešenie prípadov stotožňovania, Dátovej kvality a procedúr Dátovej kvality,

\*\*  integračné väzby určené pre zápis údajov a datasetov od Poskytovateľov dát do registrov a evidencii

| ***P.č.*** | ***Vlastník dát*** | ***ISVS***  ***(kód)*** | ***Názov množiny dát za (RR, OE a číselníky)*** | ***Vymedzenie, detail*** | ***Integračné väzby*** |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | ŠU SR | RPO  isvs\_420 | Register právnických osôb | Register a identifikátor právnických osôb, podnikateľov a orgánov verejnej moci (RPO) | 1. Poskytnutie údajov z RPO |
| 1. Získavanie zmenových dávok RPO |
| 1. Získanie zoznamu zmien RPO |
| 1. \*\* Zápis údajov do RPO |
|  | ŠU SR | RPO  isvs\_420 | RPO Odpis | Odpis z RPO - pre 8 miestne aj 12 miestne IČO | 1. Poskytnutie Odpisu RPO |
|  | ŠU SR | ŠIS  isvs\_411 | Štatistické číselníky a klasifikácie | Štatistické číselníky a klasifikácie ŠU SR | 1. Získanie údajov ŠČ |
| 2. Získanie zoznamu zmien ŠČ |
|  | MIRRI | MetaIS  isvs\_63 | Základné číselníky | Základné číselníky evidované v METAIS2 | 1. Získanie údajov ZČ |
| 2. Získanie zoznamu zmien ZČ |
|  | MIRRI | ITMS  isvs\_135 | Karta účastníka | Karta účastníka rozvojových projektov | 1. \*\* Zápis údajov do ITMS2014+ |
|  | MPSVAR | ISSZ  isvs\_278 | Evidencia uchádzačov o zamestnanie | Evidencia uchádzačov o zamestnanie | 1. Poskytnutie údajov z EUoZ |
| 2. Získanie zoznamu zmien EUoZ |
| 3. \* Poskytnutie iniciálnej dávky EUoZ |
|  | MPSVAR | ISSZ  isvs\_278 | Potvrdenie EUoZ | Potvrdenie z Evidencie uchádzačov o zamestnanie | 1. Overenie existencie v EUoZ |
|  | MPSVAR | ISSZ  isvs\_278 | Číselníky ÚPSVaR | Interné číselníky ÚPSVaR | 1. Poskytnutie číselníkov ÚPSVaR |
|  | MPSVAR | ISSZ  isvs\_278 | Podpora v čase skrátenej práce | Podpora v čase skrátenej práce (kurzarbeit) má podobu finančnej podpory pre zamestnávateľov | 1. Poskytnutie údajov podpory v čase skrátenej práce |
|  | MPSVAR | IS\_RSD  isvs\_279 | Číselníky MPSVaR | Interné číselníky MPSVaR | 1. Poskytnutie číselníkov MPSVaR |
|  | MPSVAR | IS\_RSD  isvs\_279 | Evidencia ŤZP | Evidencia Ťažko zdravotne postihnutých | 1. Poskytnutie údajov z evidencie ťažko zdravotne postihnutých |
| 2. Získanie zoznamu zmien ŤZP |
| 3. Získanie zoznamu zmenených subjektov ŤZP |
|  | MPSVAR | IS\_RSD  isvs\_279 | Potvrdenie ŤZP | Potvrdenie z evidencie Ťažko zdravotne postihnutých | 1. Overenie existencie v evidencii ŤZP |
|  | MPSVAR | IS\_RSD  isvs\_279 | Evidencia pomoci v hmotnej núdzi | Údaje poberateľov dávok v hmotnej núdzi;  Údaje spoločne posudzovaných osôb | 1. Poskytnutie údajov z evidencie pomoci v hmotnej núdzi |
| 2. Získanie zoznamu zmien pomoci v hmotnej núdzi |
| 3. Získanie zoznamu zmenených subjektov DHN |
|  | MPSVAR | IS\_RSD  isvs\_279 | Potvrdenie DHN | Potvrdenie z evidencie poberateľov Dávok v hmotnej núdzi | 1. Overenie existencie v evidencii poberateľov DHN |
|  | MPSVAR | IS\_RSD  isvs\_279 | Rodičovský príspevok | Rodičovský príspevok je štátna sociálna dávka, ktorú vypláca UPSVAR | 1. Poskytnutie údajov rodičovského príspevku |
| 2. Získanie zoznamu zmien RP |
| 3. Získanie zoznamu zmenených subjektov RP |
|  | MPSVAR | IS\_RSD  isvs\_279 | Peňažný príspevok na opatrovanie | Peňažný príspevok sa poskytuje za stanovených podmienok osobe, ktorá osobne opatruje osobu s ŤZP odkázanú na opatrovanie | 1. Poskytnutie údajov peňažného príspevku na opatrovanie |
| 2. Získanie zoznamu zmien PPnO |
| 3. Získanie zoznamu zmenených subjektov PPnO |
|  | MPSVAR | IS\_RSD  isvs\_279 | Evidencia ŤZP – osobná asistencia | Evidencia ŤZP s uvedením údajov o osobných asistentoch | 1. Poskytnutie údajov o osobnej asistencii |
| 2. Získanie zoznamu zmenených subjektov TZP\_OA |
|  | MPSVAR | IS\_SOS  isvs\_9627 | Register sociálnych služieb | Výpisy z Registra poskytovateľov sociálnych služieb | 1. Poskytnutie výpisu z registra sociálnych služieb pre G2G |
| 2. Poskytnutie údajov z registra sociálnych služieb |
|  | MPSVAR | ISSE isvs\_10833 | Register sociálnych podnikov | Výpisy z Registra sociálnych podnikov | 1. Poskytnutie Výpisu z registra sociálnych podnikov pre G2G |
| Údaje sociálnych podnikov | 2. Poskytnutie údajov z registra sociálnych podnikov |
|  | FR SR | IS FS SR  isvs\_4859 | Nedoplatky finančnej správy | Potvrdenie z evidencie daňových nedoplatkov a nedoplatkov colného dlhu, nedoplatkov pokút a iných platieb vymeraných, alebo uložených podľa colných predpisov, nedoplatkov dane z pridanej hodnoty alebo spotrebnej dane pri dovoze | 1. Poskytnutie údajov Fin. Nedoplatkov |
|  | FR SR | IS FS SR  isvs\_4859 | Daňové priznania FO typ B | Daňové priznania FO typ B | 1. Poskytnutie údajov daňových priznaní FO typ B |
|  | FR SR | IS FS SR  isvs\_4859 | Daňové priznania PO | Daňové priznania PO | 1. Poskytnutie údajov daňových priznaní PO |
|  | FR SR | IS FS SR  isvs\_4859 | Daňové subjekty register DPH | Zoznam daňových subjektov registrovaných pre DPH | 1. Poskytnutie údajov o Platcovi DPH |
| Údaje o vymazaných platiteľoch DPH | 1. Poskytnutie dávky o vymazaných platiteľoch DPH |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Nedoplatky na poistnom na sociálne poistenie | Informácia o evidencii nedoplatkov na poistnom na sociálne poistenie | 1. Overenie existencie nedoplatku na poistnom na sociálne postenie |
| Overenie existencie nedoplatku na poistnom na sociálne poistenie s uvedením sumy nedoplatku | 2. Overenie existencie nedoplatku na poistnom na sociálne poistenie so sumou |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Existencia zamestnanca SP | Overenie existencie registrácie zamestnanca u zamestnávateľa v SP | 1. Overenie existencie zamestnanca v SP |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Počet zamestnancov zamestnávateľa v SP | Počet zamestnancov konkrétneho zamestnávateľa k zadanému dátumu v SP | 1. Overenie počtu zamestnancov zamestnávateľa evidovaných v SP |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Registrácie FO v SP | Priebeh registrácií FO - ZEC/SZČO v SP | 1. Overenie priebehu registrácií FO evidovaných v SP |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Údaje o poberaní ND SP typ NP\_1 | Nemocenské a dôchodkové dávky SP typ NP\_1 – údaje o poberaní nemocenských dávkach | 1. Poskytnutie údajov o poberaní nemocenských dávok SP |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Údaje o vyplatených ND SP typ NP\_2 | Nemocenské a dôchodkové dávky SP typ NP\_2 - údaje o vyplatených nemocenských dávkach | 1. Poskytnutie údajov o vyplatených nemocenských dávkach SP |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Údaje o výplate DD SP bez sumy typ DP\_1 | Nemocenské a dôchodkové dávky SP typ DP\_1 - údaje o výplate dôchodkových dávok bez sumy | 1. Poskytnutie údajov o výplate dôchodkových dávok SP bez sumy |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Údaje o výplate DD SP so sumou typ DP\_2 | Nemocenské a dôchodkové dávky SP typ DP\_2 - údaje o výplate dôchodkových dávok so sumou | 1. Poskytnutie údajov o výplate dôchodkových dávok SP so sumou |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Údaje o výplate DD SP po mesiacoch za obdobie typ DP\_3 | Nemocenské a dôchodkové dávky SP typ DP\_3 - údaje o výplate dôchodkových dávok po mesiacoch za obdobie | 1. Poskytnutie údajov o výplate dôchodkových dávok SP po mesiacoch za obdobie |
|  | SP | SES  isvs\_551 | Údaje o nároku na DD SP za obdobie typ DP\_4 | Nemocenské a dôchodkové dávky SP typ DP\_4 - údaje o nároku na dôchodkové dávky za obdobie | 1. Poskytnutie údajov o nároku na dôchodkové dávky SP za obdobie |
|  | SP | CIPS  isvs\_8140 | Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) - Údaje o výplate DD zo SDS bez sumy typ SDS\_1 | Dôchodkové dávky SP typ SDS\_1 – údaje o výplate DD zo SDS bez sumy | 1. Poskytnutie údajov o výplate dôchodkovej dávky zo SDS bez sumy |
|  | SP | CIPS  isvs\_8140 | Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) - Údaje o výplate DD zo SDS so sumou typ SDS\_2 | Dôchodkové dávky SP typ SDS\_2 – údaje o výplate DD zo SDS so sumou | 1. Poskytnutie údajov o výplate dôchodkovej dávky zo SDS so sumou |
|  | SP | CIPS  isvs\_8140 | Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) - Údaje o výške DD zo SDS typ SDS\_3 | Dôchodkové dávky SP typ SDS\_3 – údaje o výške DD zo SDS | 1. Poskytnutie údajov o výške dôchodkovej dávky zo SDS so sumou |
|  | ZP:  Všeobecná zdravotná poisťovňa,  Union zdravotná poisťovňa,  Dôvera zdravotná poisťovňa | IS UZP  isvs\_556  KIS VšZP 558  IS DZP  isvs\_5808 | Odvodová povinnosť voči ZP | Informácia o splnení odvodovej povinnosti voči ZP – VŠZP, Union, Dôvera. | 1. Overenie splnenia odvodovej povinnosti voči ZP |
|  | Údaje SZČO | Údaje o SZČO zo ZP – VŠZP, Union, Dôvera. | 1. Poskytnutie údajov o SZČO |
|  | Zamestnanci zamestnávateľa | Údaje o zamestnancoch zamestnávateľa zo ZP – VŠZP, Union, Dôvera. | 1. Poskytnutie údajov o zamestnancoch zamestnávateľa |
|  | Zamestnania zamestnanca | Údaje o zamestnaniach zamestnanca zo ZP VŠZP, Union, Dôvera | 1. Poskytnutie údajov o zamestnaniach zamestnanca |
|  | Informácia o pohľadávkach a záväzkoch na zomrelých pre súdy/notárov | Poskytnutie informácie pohľadávkach a záväzkov na zomrelých pre sudy/notárov -realizácia opatrenia na znižovanie administratívnej záťaže využívaním informačných systémov verejnej správy- zákon proti byrokracii. | 1. Poskytnutie údajov o pohľadávkach a záväzkoch na zomrelých pre súdy/notárov |
|  | PMÚ SR | SEMP  isvs\_47 | Register príjemcov pomoci a prípadov pomoci | Register príjemcov pomoci a prípadov pomoci | 1. Poskytnutie údajov z registra SEMP – Príjemcovia pomoci |
| 2. \*\* Zápis údajov do SEMP |
|  | PMÚ SR | SEMP  isvs\_47 | Register poskytovateľov a vykonávateľov pomoci | Register poskytovateľov a vykonávateľov pomoci | 1. Poskytnutie údajov z registra SEMP – Register poskytovateľov a vykonávateľov |
|  | PMÚ SR | SEMP  isvs\_47 | Register schém MP | Register schém a poskytovateľov / vykonávateľov Minimálnej Pomoci | 1. Poskytnutie údajov z registra SEMP – Register MP |
|  | PMÚ SR | SEMP  isvs\_47 | Register schém ŠP | Register schém a poskytovateľov / vykonávateľov Štátnej Pomoci | 1. Poskytnutie údajov z registra SEMP – Register ŠP |
|  | PMÚ SR | SEMP  isvs\_47 | Číselníky SEMP | Číselníky SEMP | 1. Poskytnutie číselníkov SEMP |
|  | MS SR | CES  isvs\_6252 | Pohľadávky Justičnej pokladnice | Pohľadávky Justičnej pokladnice voči subjektom | 1. Poskytnutie pohľadávok subjektu |
|  | MS SR | IS RÚ  isvs\_5840 | Register úpadcov | Register úpadcov | 1. Poskytnutie údajov z Registra úpadcov |
|  | MS SR | IS SM  isvs\_255 | Konkurz a reštrukturalizácia | Potvrdenie, že subjekt nie je v konkurze, nie je na neho vyhlásený konkurz a nie je v reštrukturalizácii | 1. Poskytnutie údajov, že subjekt nie je v konkurze, nie je na neho vyhlásený konkurz a nie je v reštrukturalizácii |
|  | MS SR | IP BAI  isvs\_6021 | Register sudcov | Sudca | 1.Poskytnutie údajov z Registra sudcov |
|  | MS SR | IP BAI  isvs\_6021 | Register dražobníkov | Dražobník | 1.Poskytnutie údajov z Registra dražobníkov |
|  | MS SR | IP BAI  isvs\_6021 | Register rozhodcov | Rozhodca | 1.Poskytnutie údajov z Registra rozhodcov |
|  | MS SR | IP BAI  isvs\_6021 | Register znalcov | Znalec | 1.Poskytnutie údajov z Registra znalcov |
|  | MS SR | IP BAI  isvs\_6021 | Register exekútorov | Exekútor | 1.Poskytnutie údajov z Registra exekútorov |
|  | MS SR | IP BAI  isvs\_6021 | Register poverení na vykonanie exekúcie | Poverenie | 1.Poskytnutie údajov z Registra poverení na vykonanie exekúcie |
|  | MS SR | IP BAI  isvs\_6021 | Register diskvalifikácií | Diskvalifikácia | 1.Poskytnutie údajov z Registra diskvalifikácií |
|  | ÚGKK SR | ISKN  isvs\_421 | List vlastníctva | List vlastníctva Katastrálneho územia | 1. Poskytnutie výpisu z LV |
|  | ÚGKK SR | ISKN  isvs\_421 | Kópia katastrálnej mapy | Kópia katastrálnej mapy | 1. Poskytnutie Kópie katastrálnej mapy |
|  | ÚGKK SR | ISKN  isvs\_421 | Objekty ESKN ÚGKK SR | Údaje objektov systému ESKN ÚGKK SR | 1. Poskytnutie podkladov z katastra pre čiastočný výpis pre bytové a nebytové LV |
| 2. Poskytnutie podkladov z katastra pre čiastočný výpis pre nebytové LV |
| 3. Poskytnutie podkladov z katastra pre čiastočný výpis pre bytové LV |
| 4. Získanie zoznamu listov vlastníctva pre vybraný subjekt |
| 5. Získanie zoznamu vlastníkov, právnych vzťahov a listín na LV |
|  | ÚGKK SR | ISKN  isvs\_421 | Číselníky ÚGKK | Číselníky ÚGKK | 1. Poskytnutie číselníkov UGKK |
|  | GP SR | IS EOO/ RTO  isvs\_533 | Výpis z registra trestov | Výpis z registra trestov | 1. Poskytnutie výpisu z registra trestov |
|  | GP SR | IS EOO/ RTO  isvs\_533 | Správa používateľov RT | Správa používateľov RT | 1. Správa koncových používateľov RT |
|  | MV SR | RA  isvs\_192 | Register adries | Register adries | 1. Poskytnutie číselníkov RA |
| 2. Poskytnutie adresy, získanie údajov adresy a adresného bodu |
| 3. Poskytnutie geografickej situácie adresy pre lokalizáciu adresného bodu |
| 4. Získavanie zmenových dávok RA |
| 5. Nahlasovanie nezrovnalostí RA |
|  | MV SR | RFO  isvs\_191 | Register fyzických osôb | Register fyzických osôb | 1. Poskytnutie údajov z RFO |
| 2. Získavanie zmenových dávok RFO |
| 3. \*\* Zápis údajov do RFO |
| 4. Nahlasovanie nezrovnalostí RFO |
| Poskytnutie rozšírených údajov o osobe z REGOB | 1. Poskytnutie rozšírených údajov o osobe z REGOB |
|  | MV SR | RFO  isvs\_191 | RFO Číselníky | RFO Číselníky | 1. Poskytnutie číselníkov RFO |
|  | MV SR | RFO  isvs\_191 | Výpis z IS RFO – údaje o narodení | Výpis z IS RFO – údaje o narodení | 1. Poskytnutie údajov rodného listu |
|  | MV SR | RFO  isvs\_191 | Výpis z IS RFO – údaje o uzavretí manželstva | Výpis z IS RFO – údaje o uzavretí manželstva | 1. Poskytnutie údajov sobášneho listu |
|  | MV SR | RFO  isvs\_191 | Výpis z IS RFO – údaje o úmrtí | Výpis z IS RFO – údaje o úmrtí | 1. Poskytnutie údajov úmrtného listu |
|  | MV SR | RFO  isvs\_191 | Výpis z IS RFO – údaje o pobyte občana SR | Výpis z IS RFO – údaje o pobyte občana SR a cudzincov s povoleným pobytom na území SR | 1. Poskytnutie údajov o pobyte |
|  | MŠVVaŠ SR | RIS  isvs\_6092 | PONŠ | Potvrdenie o návšteve školy | 1.Poskytnutie PoNŠ |
|  | MŠVVaŠ SR | RIS  isvs\_6092 | DONŠ | Dávka potvrdení o návšteve školy | 1. Poskytnutie DoNŠ |
|  | MŠVVaŠ SR | RIS  isvs\_6092 | Číselníky RIS | Číselníky RIS MŠVVaŠ SR | 1. Poskytnutie číselníkov RIS |
|  | MŠVVaŠ SR | RIS  isvs\_6092 | Objekty RIS MŠVVaŠ SR | Údaje objektov systému RIS MŠVVaŠ SR | 1. Poskytnutie dát objektov z RIS |
| 2. Získavanie zmenových dávok RIS |
|  | MŠVVaŠ SR | IS\_ESRaVŠ  isvs\_9557 | Register žiakov a študentov | Register žiakov a študentov - Údaje o dochádzke žiakov ZŠ a SŠ | 1.Poskytnutie údajov o dochádzke žiakov ZŠ a SŠ |
| Register žiakov a študentov - Údaje o najvyššom dosiahnutom vzdelaní/kvalifikácii (ZŠ, SŠ, VŠ) | 1.Poskytnutie údajov o najvyššom dosiahnutom vzdelaní/kvalifikácii (ZŠ, SŠ, VŠ) |
| Register žiakov a študentov - Výpis údajov z centrálneho registra detí, žiakov a poslucháčov (ZŠ, SŠ, VŠ) | 1.Poskytnutie údajov z centrálneho registra DZP (ZŠ, SŠ, VŠ) |
|  | MŠVVaŠ SR | IS\_ESRaVŠ  isvs\_9557 | Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii | Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii - Potvrdenie o návšteve školy (ZŠ, SŠ, VŠ) | 1.Poskytnutie potvrdenia o návšteve školy (ZŠ, SŠ, VŠ) |
|  |  | Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii - Potvrdenie o stredoškolskom vzdelaní | 1.Poskytnutie potvrdenia o stredoškolskom vzdelaní |
|  |  | Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii - Potvrdenie o vysokoškolskom vzdelaní | 1.Poskytnutie potvrdenia o vysokoškolskom vzdelaní |
|  |  | Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii - Doklad o kvalifikačnom stupni terciárneho vzdelania | 1.Poskytnutie dokladu o kvalifikačnom stupni terciárneho vzdelania |
|  |  | Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii - Potvrdenie o zápise na vysokoškolské vzdelávanie | 1.Poskytnutie potvrdenia o zápise na vysokoškolské vzdelávanie |
|  |  | Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii - Potvrdenie o odbornom vzdelaní/výcviku, ktorý oprávňuje na prijatie na vysokoškolské vzdelanie | 1.Poskytnutie potvrdenia o odbornom vzdelaní, výcviku |
|  | MŠVVaŠ SR | IS\_ESRaVŠ  isvs\_9557 | Register pedagogických a odborných zamestnancov | Register pedagogických a odborných zamestnancov - Údaje o pedagogických, odborných a ostatných zamestnancov v centrálnom registri (ZŠ, SŠ) | 1.Overenie pedagogických, odborných zamestnancov v centrálnom registri (ZŠ, SŠ) |
|  |  |  | Register pedagogických a odborných zamestnancov - Údaje o pedagogickej spôsobilosti pre pedagogických zamestnancov (ZŠ, SŠ) | 1.Overenie pedagogickej spôsobilosti pre pedagogických zamestnancov (ZŠ, SŠ) |
|  |  |  | Register pedagogických a odborných zamestnancov - Výpis údajov z centrálneho registra zamestnancov (ZŠ, SŠ, VŠ) | 1.Poskytnutie údajov z centrálneho registra zamestnancov (ZŠ, SŠ, VŠ) |
|  | ÚRHH SR | RVO  isvs\_6254 | Register vylúčených osôb | Register vylúčených osôb | 1. \*\* Zápis údajov do RVO |
|  | PS SR | CEHZ  isvs\_105 | Výpis z CEHZ | Výpisy z centrálnej evidencie hospodárskych zvierat | 1. Poskytnutie údajov z CEHZ - Farma a detailný zoznam zvierat |
| 2. Poskytnutie údajov z CEHZ - Farma a sumárny zoznam zvierat |
| 3. Poskytnutie údajov z CEHZ - História držiteľov zvierat |
|  | SAK | IS AK  isvs\_10839 | Zoznam advokátov | Výpis zo zoznamu advokátov | 1. Poskytnutie údajov zo zoznamu advokátov |
|  | RB | IS RB  temp\_RB | Evidencia osobitných príspevkoch baníkom | Potvrdenie o poberaní osobitného príspevku baníkom | 1. Poskytnutie údajov o poskytovaní osobitného príspevku baníkom |
|  | SKE | CRE  isvs\_10853 | Zoznam exekučných konaní | Výpis zo zoznamu exekučných konaní - potvrdenie, že voči subjektu nie je vedené exekučné konanie | 1. Poskytnutie údajov zo zoznamu exekučných konaní |
|  | GRZVJS | IZ ZVJS  isvs\_6810 | Evidencia obvinených a odsúdených | Údaje o obvinených a odsúdených | 1. Poskytnutie údajov z evidencie obvinených a odsúdených |
| 2. Získanie zmenových dávok EOO |
| Údaje o hlásenkách obvinených a odsúdených | 3. Poskytnutie údajov o hlásenkách obvinených a odsúdených |
|  | NIP | IS SAWO  isvs\_8992 | Register nelegálneho zamestnávania | Potvrdenie o uložení pokuty za porušenie zákazu nelegálneho zamestnávania | 1. Poskytovanie potvrdenia o uložení pokuty za porušenie zákazu nelegálneho zamestnávania pre G2G |
| Údaje o uložení pokuty za porušenie zákazu nelegálneho zamestnávania | 1. Poskytnutie údajov o uložení pokuty za porušenie zákazu nelegálneho zamestnávania |
|  | ÚDZS | IS UDZS  isvs\_3799 | Číselníky UDZS | Poskytnutie údajov o zozname a obsahu číselníkov z Centrálneho číselníka UDZS | 1. Poskytnutie zoznamu číselníkov UDZS |
| 2. Poskytnutie obsahu číselníka UDZS |
|  | ÚDZS | IS UDZS  isvs\_3799 | Centrálny register poistencov | Údaje zoznam poistencov | 1. Poskytnutie zoznamu poistencov |
| 1. Získanie ID poistenca z CRP |
| 1. Poskytnutie údajov o poistencovi |
| 1. Poskytnutie údajov o počte poistencov |
| 1. Poskytnutie údajov o poistencoch – NBS |
| Údaje o poberateľoch dávok SP – dávky 551-553 | 1. Poskytnutie údajov Poberatelia dávok SP – dávky 551-553 |
| Údaje o poberateľoch žiadateľov dôchodkov SP – dávky 554-555 | 1. Poskytnutie údajov Poberatelia-Žiadatelia dôchodkov SP – dávky 554-555 |
| Údaje obvinení vo väzbe, výkon trestu ZVJS – dávka 561 | 1. Poskytnutie údajov Obvinení vo väzbe, výkon trestu ZVJS – dávka 561 |
| Údaje o dôchodkoch ZVJS – dávka 562 | 1. Poskytnutie údajov Dôchodok ZVJS – dávka 562 |
| Údaje nemocenské, materská ZVJS – dávka 569 | 1. Poskytnutie údajov Nemocenské, materská ZVJS – dávka 569 |
| Údaje dôchodok MOSR – dávka 559 | 1. Poskytnutie údajov Dôchodok MOSR – dávka 559 |
| Údaje nemocenské materská MOSR – dávka 560 | 1. Poskytnutie údajov Nemocenské materská MOSR – dávka 560 |
| Údaje o poberateľoch príspevkov, dávok UPSVAR – dávka 556 | 1. Poskytnutie údajov Poberatelia príspevkov, dávok UPSVAR – dávka 556 |
| Údaje o uchádzačoch o zamestnanie UPSVAR – dávka 557 | 1. Poskytnutie údajov Uchádzač o zamestnanie UPSVAR – dávka 557 |
| Údaje o ŤZP a ŤZP so sprievodcom UPSVAR – dávka 558 | 1. Poskytnutie údajov ŤZP a ŤZP so sprievodcom UPSVAR – dávka 558 |
| Údaje dôchodok MVSR – dávka 563 | 1. Poskytnutie údajov Dôchodok MVSR – dávka 563 |
| Údaje cudzinci MVSR – dávka 564 | 1. Poskytnutie údajov Cudzinci MVSR – dávka 564 |
| Údaje azylanti MVSR – dávka 565 | 1. Poskytnutie údajov Azylanti MVSR – dávka 565 |
| Údaje nemocenské materská MVSR – dávka 566 | 1. Poskytnutie údajov Nemocenské materská MVSR – dávka 566 |
| Údaje ochrana obeti MVSR – dávka 575 | 1. Poskytnutie údajov Ochrana obeti MVSR – dávka 575 |
| Údaje dieťa-študent-MŠVVaŠ – dávka 567 | 1. Poskytnutie údajov Dieťa-študent-MŠVVaŠ – dávka 567 |
| Údaje pre RZP – dávka 568 | 1. Poskytnutie údajov Údaje pre RZP – dávka 568 |
| Údaje poberatelia dôchodkov FRSR – dávka 570 | 1. Poskytnutie údajov Poberatelia dôchodkov FRSR – dávka 570 |
| Údaje poistenci s odloženým DP – dávka 572 | 1. Poskytnutie údajov Poistenci s odloženým DP – dávka 572 |
|  | ÚDZS | IS UDZS  isvs\_3799 | Register zdravotníckych pracovníkov | Údaje z RZP v zmysle § 20 ods. 1 písm. r) bod 1, §20 ods. 1. písm. b) a písm. e) bod 5 zákona č. 581/2004 | 1. Poskytnutie údajov o zdravotníckych pracovníkov |
|  | ÚDZS | IS UDZS  isvs\_3799 | Register poskytovateľov zdravotnej starostlivosti | Údaje z RPZS v zmysle § 20 ods. 1. písm. r) bod 2, § 20 ods. 1 písm. b) a písm. e) bod 4 zákona č. 581/2004 | 1. Poskytnutie údajov Poskytovateľ zdravotnej starostlivosti |
| 2. Poskytnutie údajov Odborné útvary |
|  | ÚDZS | IS UDZS  isvs\_3799 | Register úmrtí fyzických osôb | Oznámenie úradu o prijatých oznámeniach o úmrtí alebo vyhlásení za mŕtveho | 1. Poskytnutie údajov o úmrtí, vyhlásení za mŕtveho - dávka 307 |
|  | NLC | IS LH  isvs\_5930 | Register poľovníckych organizácií | Register poľovníckych organizácií | 1. Poskytnutie údajov z Registra poľovníckych organizácií |
|  | NLC | IS LH  isvs\_5930 | Register užívateľov poľovných revírov | Register užívateľov poľovných revírov | 1. Poskytnutie údajov z Registra užívateľov poľovných revírov |
|  | NLC | IS LH  isvs\_5930 | Register lesnej stráže | Register lesnej stráže | 1. Poskytnutie údajov z Registra lesnej stráže |
|  | NLC | IS LH  isvs\_5930 | Register poľovníckej stráže | Register poľovníckej stráže | 1. Poskytnutie údajov z Registra poľovníckej stáže |
|  | ÚPV SR | IS RUPV\_SR  isvs\_10012 | Register ÚPV SR | Poskytnutie odpisu z registra priemyselných práv | 1. Poskytnutie odpisu z registra priemyselných práv |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Objekt leteckej infraštruktúry | Zoznam objektov leteckej infraštruktúry | Získanie zoznamu objektov leteckej infraštruktúry |
| Údaje objektu leteckej infraštruktúry | Poskytnutie detailu objektu leteckej infraštruktúry |
| Zoznam špeciálnych objektov leteckej infraštruktúry | Získanie zoznamu špeciálnych objektov leteckej infraštruktúry |
| Údaje špeciálneho objektu leteckej infraštruktúry | Poskytnutie detailu špeciálneho objektu leteckej infraštruktúry |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Objekt dráhovej infraštruktúry | Zoznam objektov dráhovej infraštruktúry | Získanie zoznamu objektov dráhovej infraštruktúry |
| Údaje objektu dráhovej infraštruktúry | Poskytnutie detailu objektu dráhovej infraštruktúry |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Letecká prekážka | Zoznam objektov leteckých prekážok | Získanie zoznamu objektov leteckých prekážok |
| Údaje objektu leteckých prekážok | Poskytnutie detailu objektu leteckej prekážky |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Objekt infraštruktúry vnútrozemskej plavby | Zoznam objektov infraštruktúry vnútrozemskej plavby | Získanie zoznamu objektov infraštruktúry vnútrozemskej plavby |
| Údaje objektu infraštruktúry vnútrozemskej plavby | Poskytnutie detailu objektu infraštruktúry vnútrozemskej plavby |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Ochranné pásmo letiska | Zoznam ochranných pásiem letiska | Získanie zoznamu ochranných pásiem letiska |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Dokumentácia objektu infraštruktúry | Zoznam dokumentov objektov infraštruktúry | Získanie zoznamu dokumentov objektov infraštruktúry |
| Dokument objektu infraštruktúry | Poskytnutie dokumentu objektu infraštruktúry |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Lietadlo | Zoznam lietadiel | Získanie zoznamu lietadiel |
| Údaje lietadla | Poskytnutie detailu lietadla |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Železničné vozidlo | Zoznam železničných vozidiel | Získanie zoznamu železničných vozidiel |
| Údaje železničného vozidla | Poskytnutie detailu železničného vozidla |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Plavidlo | Zoznam plavidiel | Získanie zoznamu plavidiel |
| Údaje plavidla | Poskytnutie detailu plavidla |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Poverená organizácia v oblasti dráh | Zoznam poverených organizácií v oblasti dráh | Získanie zoznamu poverených organizácií v oblasti dráh |
| Údaje poverenej organizácie v oblasti dráh | Poskytnutie detailu poverenej organizácie v oblasti dráh |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Poverená organizácia v oblasti vnútrozemskej plavby | Zoznam poverených organizácií v oblasti vnútrozemskej plavby | Získanie zoznamu poverených organizácií v oblasti vnútrozemskej plavby |
| Údaje poverenej organizácie v oblasti vnútrozemskej plavby | Poskytnutie detailu poverenej organizácie v oblasti vnútrozemskej plavby |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Poverená organizácia v oblasti leteckej dopravy | Zoznam poverených organizácií v oblasti leteckej dopravy | Získanie zoznamu poverených organizácií v oblasti leteckej dopravy |
| Údaje poverenej organizácie v oblasti leteckej dopravy | Poskytnutie údajov poverenej organizácie v oblasti leteckej dopravy |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Prevádzková príručka poverenej organizácie | Zoznam dokumentov poverenej organizácie | Získanie zoznamu dokumentov poverenej organizácie |
| Dokument poverenej organizácie | Poskytnutie dokumentu poverenej organizácie |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Kurz | Zoznam kurzov | Získanie zoznamu kurzov |
| Údaje kurzu | Poskytnutie detailu kurzu |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Skúška | Zoznam skúšok | Získanie zoznamu skúšok |
| Údaje skúšky | Poskytnutie detailu skúšky |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Lekárska prehliadka | Zoznam lekárskych prehliadok | Získanie zoznamu lekárskych prehliadok |
| Údaje lekárskej prehliadky | Poskytnutie detailu lekárskej prehliadky |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Certifikovaný prevádzkovateľ v dráhovej doprave | Zoznam certifikovaných prevádzkovateľov v dráhovej doprave | Získanie zoznamu certifikovaných prevádzkovateľov v dráhovej doprave |
| Údaje certifikovaného prevádzkovateľa v dráhovej doprave | Poskytnutie detailu certifikovaného prevádzkovateľa v dráhovej doprave |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Certifikovaný prevádzkovateľ vo vnútrozemskej plavbe | Zoznam certifikovaných prevádzkovateľov vo vnútrozemskej plavbe | Získanie zoznamu certifikovaných prevádzkovateľov vo vnútrozemskej plavbe |
| Údaje certifikovaného prevádzkovateľa vo vnútrozemskej plavbe | Poskytnutie detailu certifikovaného prevádzkovateľa vo vnútrozemskej plavbe |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Certifikovaný prevádzkovateľ v leteckej doprave | Zoznam certifikovaných prevádzkovateľov v leteckej doprave | Získanie zoznamu certifikovaných prevádzkovateľov v leteckej doprave |
| Údaje certifikovaného prevádzkovateľa v leteckej doprave | Poskytnutie detailu certifikovaného prevádzkovateľa v leteckej doprave |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Dokumentácia certifikovaného prevádzkovateľa | Zoznam dokumentov certifikovaného prevádzkovateľa | Získanie zoznamu dokumentov certifikovaného prevádzkovateľa |
| Dokument certifikovaného prevádzkovateľa | Poskytnutie dokumentu certifikovaného prevádzkovateľa |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Certifikovaný personál v dráhovej doprave | Zoznam certifikovaného personálu v dráhovej doprave | Získanie zoznamu certifikovaného personálu v dráhovej doprave |
| Údaje certifikovaného personálu v dráhovej doprave | Poskytnutie detailu certifikovaného personálu v dráhovej doprave |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Certifikovaný personál vo vnútrozemskej plavbe | Zoznam certifikovaného personálu vo vnútrozemskej plavbe | Získanie zoznamu certifikovaného personálu vo vnútrozemskej plavbe |
| Údaje certifikovaného personálu vo vnútrozemskej plavbe | Poskytnutie detailu certifikovaného personálu vo vnútrozemskej plavbe |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Certifikovaný personál v leteckej doprave | Zoznam certifikovaného personálu v leteckej doprave | Získanie zoznamu certifikovaného personálu v leteckej doprave |
| Údaje certifikovaného personálu v leteckej doprave | Poskytnutie detailu certifikovaného personálu v leteckej doprave |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Udalosť vo vnútrozemskej plavbe | Zoznam udalostí vo vnútrozemskej plavbe | Získanie zoznamu udalostí vo vnútrozemskej plavbe |
| Údaje udalostí vo vnútrozemskej plavbe | Poskytnutie detailu udalosti vo vnútrozemskej plavbe |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Podnet/ sťažnosť | Zoznam podnetov/ sťažností | Získanie zoznamu podnetov/ sťažností |
| Údaje podnetu/ sťažnosti | Poskytnutie detailu podnetu/ sťažnosti |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Vyjadrenie | Zoznam vyjadrení | Získanie zoznamu vyjadrení |
| Údaje vyjadrenia | Poskytnutie detailu vyjadrenia |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Udalosť v civilnom letectve | Zoznam udalostí v civilnom letectve | Získanie zoznamu udalostí v civilnom letectve |
| Údaje udalosti v civilnom letectve | Poskytnutie detailu udalosti v civilnom letectve |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Kontrola | Zoznam kontrol | Získanie zoznamu kontrol |
| Údaje kontroly | Poskytnutie detailu konkrétnej kontroly |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Osoby evidované v Registri infraštruktúry | Údaje osôb evidovaných v Registri infraštruktúry | Poskytnutie údajov osôb evidovaných v Registri infraštruktúry |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Osoby evidované v Registri dopravných prostriedkov | Údaje osôb evidovaných v Registri dopravných prostriedkov | Poskytnutie údajov osôb evidovaných v Registri dopravných prostriedkov |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Osoby evidované v Registri poverených organizácií DÚ | Údaje osôb evidovaných v Registri poverených organizácií DÚ | Poskytnutie údajov osôb evidovaných v Registri poverených organizácií DÚ |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Osoby evidované v Registri certifikovaných osôb DÚ | Údaje osôb evidovaných v Registri certifikovaných osôb DÚ | Poskytnutie údajov osôb evidovaných v Registri certifikovaných osôb DÚ |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Osoby evidované v Registri udalostí DÚ | Údaje osôb evidovaných v Registri udalostí DÚ | Poskytnutie údajov osôb evidovaných v Registri udalostí DÚ |
|  | DÚ | IS CRDÚ  isvs\_8060 | Osoby evidované v Registri kontrol ŠOD DÚ | Údaje osôb evidovaných v Registri kontrol ŠOD DÚ | Poskytnutie údajov osôb evidovaných v Registri kontrol ŠOD DÚ |

# ŠU SR

## Register právnických osôb

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register právnických osôb | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Právnická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** ŠÚ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## RPO Odpis

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** RPO Odpis | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Odpis Právnickej osoby | | | |
| **Poskytovateľ:** ŠÚ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *výstupom je neštruktúrovaná informácia podľa poskytovateľa tohto OE* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

Pozn. výstupom je neštruktúrovaná informácia podľa poskytovateľa tohto OE

*Príklad výstupu z test prostredia:*



## Štatistické číselníky a klasifikácie ŠÚ SR

1. Číselník ŠÚ SR - plochý

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Číselník ŠÚ SR | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Číselník ŠÚ SR - plochý | | | |
| **Poskytovateľ:** ŠÚ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. nižšie príloha XLS* |  |  |  |

1. Číselník ŠÚ SR - hierarchický

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Číselník a klasifikácia ŠÚ SR | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Číselník a klasifikácia ŠÚ SR – hierarchický | | | |
| **Poskytovateľ:** ŠÚ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



# MIRRI

## Základné číselníky

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Základné číselníky | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Základný číselník | | | |
| **Poskytovateľ:** MIRRI SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |



*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Karta účastníka

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Karta účastníka | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Účastník rozvojových projektov | | | |
| **Poskytovateľ:** MIRRI **–** ITMS:(ÚPSVaR a MPSVaR SR) | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Pozn.: OE – Karta účastníka má rovnakú štruktúru za OVM - UPSVaR ako aj MPSVaR SR, pričom slúži pre všetky OVM, ktoré zapisujú uvedené údaje do cieľového IS ITMS, ktorý je cieľovým poskytovateľ tohto OE.*

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



*Pozn.: OE – Karta účastníka má rovnakú štruktúru za OVM - UPSVaR ako aj MPSVaR SR, pričom slúži pre všetky OVM, ktoré zapisujú uvedené údaje do cieľového IS ITMS, ktorý je cieľovým poskytovateľ tohto OE.*

# MPSVaR SR

## Evidencia uchádzačov o zamestnanie

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia uchádzačov o zamestnanie (EuoZ) | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** FO – uchádzač o zamestnanie | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Potvrdenie EuoZ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Potvrdenie EuoZ | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** FO – uchádzač o zamestnanie | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Číselníky ÚPSVaR

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Číselníky ÚPSVaR | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Číselník ÚPSVaR | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



*Pozn.: upravené na všeobecnú štruktúru pre číselníky AS (okrem štatistických a základných číselníkov)*

## Podpora v čase skrátenej práce

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Podpora v čase skrátenej práce | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Osoba poberajúca podporu v skrátenej práci | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Číselníky MPSVaR

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Číselníky MPSVaR | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Číselník MPSVaR | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Evidencia ŤZP

**Údaje evidencie ŤZP:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia ŤZP | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** FO – ťažko zdravotne postihnutý | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

**Identifikátory subjektov ŤZP - Získanie zoznamu zmenených subjektov ŤZP**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Zmenené subjekty ŤZP | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Identifikátory subjektov ŤZP | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Potvrdenie ŤZP

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Potvrdenie ŤZP | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** FO – ťažko zdravotne postihnutý | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Evidencia pomoci v hmotnej núdzi

**Údaje z evidencie dávok a príspevkov v hmotnej núdzi:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia poberateľov DHN | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** FO – poberateľ dávky v hmotnej núdzi | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

**Identifikátory subjektov DHN - Získanie zoznamu zmenených subjektov DHN:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Zmenené subjekty DHN | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Identifikátory subjektov DHN | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Potvrdenie DHN

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Potvrdenie DHN | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** FO – poberateľ dávky v hmotnej núdzi | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Rodičovský príspevok

**Údaje rodičovského príspevku:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Rodičovský príspevok | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Osoba poberajúca rodičovský príspevok | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

**Identifikátory subjektov RP - Získanie zoznamu zmenených subjektov RP:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Zmenené subjekty RP | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Identifikátory subjektov RP | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Peňažný príspevok na opatrovanie

**Údaje peňažného príspevku na opatrovanie:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Peňažný príspevok na opatrovanie | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Osoba poberajúca peňažný príspevok na opatrovanie | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

**Identifikátory subjektov PPnO - Získanie zoznamu zmenených subjektov PPnO:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Zmenené subjekty PPnO | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Identifikátory subjektov PPnO | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Evidencia ŤZP - osobná asistencia

**Údaje o osobnej asistencii pre ŤZP:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia ŤZP - osobná asistencia | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** FO – ťažko zdravotne postihnutý | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

**Identifikátory subjektov ŤZP\_OA - Získanie zoznamu zmenených subjektov TZP\_OA:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie**: Zmenené subjekty ŤZP\_OA | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Identifikátory subjektov ŤZP\_OA | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Register sociálnych služieb

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register sociálnych služieb | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poskytovateľ sociálnych služieb | | | |
| **Poskytovateľ:** MPSVAR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Register sociálnych podnikov

**Výpis z registra sociálnych podnikov:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register sociálnych podnikov / Výpis z registra sociálnych podnikov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poskytovateľ sociálnych podnikov-výpisu z registra sociálnych podnikov | | | |
| **Poskytovateľ: MPSVAR** | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

**Údaje sociálnych podnikov:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register sociálnych podnikov / Údaje sociálnych podnikov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poskytovateľ sociálnych podnikov-výpisu z registra sociálnych podnikov | | | |
| **Poskytovateľ: MPSVAR** | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# FS SR

## Nedoplatky finančnej správy

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Nedoplatky finančnej správy | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt FS SR | | | |
| **Poskytovateľ:** FS SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Daňové priznania FO typ B

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Daňové priznania z dani z príjmov FO typ B | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Daňový platiteľ – FO | | | |
| **Poskytovateľ:** FS SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

  

## Daňové priznania PO

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Daňové priznania PO | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Daňový platiteľ – PO | | | |
| **Poskytovateľ:** FS SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

  

## Daňové subjekty register DPH

**Údaje – Daňové subjekty register DPH:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Daňové subjekty register DPH | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Daňový subjekt registra platiteľov DPH | | | |
| **Poskytovateľ:** FS SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

**Údaje o vymazaných platiteľoch DPH:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Daňové subjekty register DPH – Údaje o vymazaných platiteľoch DPH | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Daňový subjekt registra platiteľov DPH | | | |
| **Poskytovateľ:** FS SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# Sociálna poisťovňa

## Nedoplatky na poistnom na sociálne poistenie

**Nedoplatky na sociálnom poistení (A/N)**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Nedoplatky na poistnom na sociálne poistenie | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

**Údaje o nedoplatkoch na sociálnom poistení so sumou:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Nedoplatky na poistnom na sociálne poistenie so sumou | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Existencia zamestnanca SP

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Existencia zamestnanca SP | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný zamestnanec | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Počet zamestnancov zamestnávateľa v SP

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Počet zamestnancov zamestnávateľa v SP | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný zamestnávateľ | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Registrácie FO v SP

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Registrácie FO v SP | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaná FO | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Údaje o poberaní ND SP typ NP\_1

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Údaje o poberaní ND SP typ NP\_1 | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Dotknutá osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 



## Údaje o vyplatených ND SP typ NP\_2

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Údaje o vyplatených ND SP typ NP\_2 | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Dotknutá osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

\* popis štruktúry je uvedený v časti *“7.5 – Údaje o poberaní ND SP typ NP\_1“*

## Údaje o výplate DD SP bez sumy typ DP\_1

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Údaje o výplate DD SP bez sumy typ DP\_1 | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Dotknutá osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

\* popis štruktúry je uvedený v časti *“7.5 – Údaje o poberaní ND SP typ NP\_1“*

## Údaje o výplate DD SP so sumou typ DP\_2

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Údaje o výplate DD SP so sumou typ DP\_2 | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Dotknutá osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

\* popis štruktúry je uvedený v časti *“7.5 – Údaje o poberaní ND SP typ NP\_1“*

## Údaje o výplate DD SP po mesiacoch za obdobie typ DP\_3

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Údaje o výplate DD SP po mesiacoch za obdobie typ DP\_3 | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Dotknutá osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

\* popis štruktúry je uvedený v časti *“7.5 – Údaje o poberaní ND SP typ NP\_1“*

## Údaje o nároku na DD SP za obdobie typ DP\_4

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Údaje o nároku na DD SP za obdobie typ DP\_4 | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Dotknutá osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

\* popis štruktúry je uvedený v časti *“7.5 – Údaje o poberaní ND SP typ NP\_1“*

## Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výplate DD zo SDS bez sumy typ SDS\_1

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výplate DD zo SDS bez sumy typ SDS\_1 | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Dotknutá osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výplate DD zo SDS so sumou typ SDS\_2

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výplate DD zo SDS so sumou typ SDS\_2 | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Dotknutá osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

\* popis štruktúry je uvedený v časti 7.11 – Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výplate DD zo SDS bez sumy typ SDS\_1

## Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výške DD zo SDS typ SDS\_3

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výške DD zo SDS typ SDS\_3 | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Dotknutá osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** Sociálna poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

\* popis štruktúry je uvedený v časti 7.11 – Evidencia poberateľov dôchodkov so starobného dôchodkového sporenia (II. Pilier) – Údaje o výplate DD zo SDS bez sumy typ SDS\_1

# Zdravotné poisťovne

## Odvodová povinnosť voči ZP – VŠZP, UNION, DÔVERA

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Odvodová povinnosť voči ZP | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt | | | |
| **Poskytovateľ:** Všeobecná zdravotná poisťovňa, Union zdravotná poisťovňa, Dôvera zdravotná poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Údaje SZČO – VŠZP, UNION, DÔVERA

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Údaje o SZČO | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaná SZČO | | | |
| **Poskytovateľ:** Všeobecná zdravotná poisťovňa, Union zdravotná poisťovňa, Dôvera zdravotná poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Zamestnanci zamestnávateľa – VŠZP, UNION, DÔVERA

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Údaje o zamestnancoch zamestnávateľa | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný zamestnanec zamestnávateľa | | | |
| **Poskytovateľ:** Všeobecná zdravotná poisťovňa, Union zdravotná poisťovňa, Dôvera zdravotná poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Zamestnania zamestnanca – VŠZP, UNION, DÔVERA

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Údaje o zamestnaniach zamestnanca | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidované zamestnania zamestnanca | | | |
| **Poskytovateľ:** Všeobecná zdravotná poisťovňa, Union zdravotná poisťovňa, Dôvera zdravotná poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Informácia o pohľadávkach a záväzkoch na zomrelých pre súdy/notárov – VŠZP, UNION, DÔVERA

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Informácia o pohľadávkach a záväzkoch na zomrelých pre súdy/notárov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poistenec | | | |
| **Poskytovateľ:** Všeobecná zdravotná poisťovňa, Union zdravotná poisťovňa, Dôvera zdravotná poisťovňa | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# PMÚ SR

## Register príjemcov pomoci a prípadov pomoci

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register príjemcov pomoci a prípadov pomoci | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Príjemca pomoci a prípad pomoci | | | |
| **Poskytovateľ:** PMÚ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

   

## Register poskytovateľov a vykonávateľov pomoci

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register poskytovateľov a vykonávateľov pomoci | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poskytovateľ, vykonávateľ pomoci | | | |
| **Poskytovateľ:** PMÚ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Register schém Minimálnej Pomoci

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register schém Minimálnej Pomoci | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Schéma Minimálnej pomoci | | | |
| **Poskytovateľ:** PMÚ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Register schém Štátnej Pomoci

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register schém Štátnej Pomoci | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Schéma Štátnej pomoci | | | |
| **Poskytovateľ:** PMÚ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Číselníky SEMP

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Číselníky SEMP | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Číselníky SEMP | | | |
| **Poskytovateľ:** PMÚ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# MS SR

## Pohľadávky Justičnej pokladnice

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Pohľadávky Justičnej pokladnice | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Pohľadávka Justičnej pokladnice voči subjektom | | | |
| **Poskytovateľ:** MS SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Register úpadcov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register úpadcov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt | | | |
| **Poskytovateľ:** MS SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Konkurz a reštrukturalizácia

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Konkurz a reštrukturalizácia | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba, Právnická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** MS SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Register sudcov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register sudcov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt MSSR | | | |
| **Poskytovateľ:** MSSR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Register dražobníkov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register dražobníkov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt MSSR | | | |
| **Poskytovateľ:** MSSR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Register rozhodcov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register rozhodcov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt MSSR | | | |
| **Poskytovateľ:** MSSR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Register znalcov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register znalcov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt MSSR | | | |
| **Poskytovateľ:** MSSR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Register exekútorov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register exekútorov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt MSSR | | | |
| **Poskytovateľ:** MSSR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Register poverení na vykonanie exekúcie

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register poverení na vykonanie exekúcie | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt MSSR | | | |
| **Poskytovateľ:** MSSR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Register diskvalifikácií

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register diskvalifikácii | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Evidovaný subjekt MSSR | | | |
| **Poskytovateľ:** MSSR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



# ÚGKK SR

## List vlastníctva Katastrálneho územia

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** List vlastníctva Katastrálneho územia | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Vlastnícke vzťahy FO / PO | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚGKK SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *výstupom je neštruktúrovaná informácia podľa poskytovateľa tohto OE* | | | |

*Príklad výstupu z test prostredia:*



## Kópia katastrálnej mapy

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Kópia katastrálnej mapy | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Katastrálna mapa | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚGKK SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *výstupom je neštruktúrovaná informácia podľa poskytovateľa tohto OE* | | | |

*Príklad výstupu z test prostredia:*



## Objekty ESKN ÚGKK SR

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Objekty systému ESKN ÚGKK SR | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Objekt systému ESKN ÚGKK SR | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚGKK SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Číselníky ÚGKK

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Číselníky ÚGKK SR | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Číselník ÚGKK SR | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚGKK SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* |  |  |  |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# GP SR

## Výpis z registra trestov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Výpis z registra trestov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** GP SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *výstupom je neštruktúrovaná informácia podľa poskytovateľa tohto OE* | | | |

*Príklad výstupu z test prostredia:*



## Správa používateľov RT

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Správa používateľov RT | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Používateľ RT | | | |
| **Poskytovateľ:** GP SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| viď. Nižšie príloha XLS | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# MV SR

## Register adries

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register adries | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Adresa, Číselník, Zmena, Mapový bod | | | |
| **Poskytovateľ:** MV SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| viď. Nižšie príloha XLS | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Register fyzických osôb

**Údaje RFO - Fyzické osoby**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register fyzických osôb (RFO) | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** MV SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

**Register fyzických osôb - Údaje REGOB**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register fyzických osôb (RFO) - Údaje REGOB | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** MV SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## RFO Číselníky

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register fyzických osôb – Číselníky | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Číselník RFO | | | |
| **Poskytovateľ:** MV SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

** 

## Výpis z IS RFO – údaje o narodení

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Výpis z IS RFO – údaje o narodení | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** MV SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Výpis z IS RFO – údaje o uzavretí manželstva

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Výpis z IS RFO – údaje o uzavretí manželstva | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** MV SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Výpis z IS RFO – údaje o úmrtí

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Výpis z IS RFO – údaje o úmrtí | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** MV SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Výpis z IS RFO – údaje o pobyte občana SR

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Výpis z IS RFO – údaje o pobyte občana SR | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** MV SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# MŠVVaŠ SR

## PONŠ – Potvrdenie o návšteve školy

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Potvrdenie o návšteve školy | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Potvrdenie o návšteve školy | | | |
| **Poskytovateľ:** MŠVVaŠ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *výstupom je neštruktúrovaná informácia podľa poskytovateľa tohto OE* | | | |

*Príklad výstupu z test prostredia:*



## DONŠ – Dávka potvrdení o návšteve školy

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Dávka potvrdení o návšteve školy | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Potvrdenie o návšteve školy | | | |
| **Poskytovateľ:** MŠVVaŠ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



Pozn.: výstupom je súbor formátu csv, ktorého stĺpce sú zhodné s popisom uvedeným v excel súbore

## Číselníky RIS

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Číselníky RIS | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Číselník RIS | | | |
| **Poskytovateľ:** MŠVVaŠ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

* *

## Objekty RIS MŠVVaŠ SR

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Objekty RIS MŠVVaŠ SR | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Objekt systému RIS MŠVVaŠ SR | | | |
| **Poskytovateľ:** MŠVVaŠ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

** 

## Register žiakov a študentov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register žiakov a študentov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Žiak, študent | | | |
| **Poskytovateľ:** MŠVVaŠ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Potvrdenia o štúdiu, vzdelaní a kvalifikácii | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Potvrdenie | | | |
| **Poskytovateľ:** MŠVVaŠ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

** 

## Register pedagogických a odborných zamestnancov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register pedagogických a odborných zamestnancov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Zamestnanec | | | |
| **Poskytovateľ:** MŠVVaŠ SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



# ÚRHH SR

## Register vylúčených osôb

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register vylúčených osôb | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚRHH SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# PS SR

## Výpis z CEHZ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Výpis z CEHZ | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Hospodárske zviera, farma, vlastník farmy | | | |
| **Poskytovateľ:** PS SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# SAK

## Zoznam advokátov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Zoznam advokátov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Advokát | | | |
| **Poskytovateľ:** SAK | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# RB

## Evidencia osobitných príspevkoch baníkom

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia osobitných príspevkoch baníkom | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba – baník | | | |
| **Poskytovateľ:** RB | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# SKE

## Zoznam exekučných konaní

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Zoznam exekučných konaní | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba, Právnická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** SKE | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# GR ZVJS

## Evidencia obvinených a odsúdených

Údaje o obvinených a odsúdených

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia obvinených a odsúdených / Údaje o obvinených a odsúdených | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Obvinená / odsúdená osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** GR ZVJS | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

   

Údaje o hlásení zmien v evidencii obvinených a odsúdených

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Evidencia obvinených a odsúdených / Údaje o hlásení zmien v evidencii obvinených a odsúdených | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Hlásenka Obvinenej / odsúdenej osoby | | | |
| **Poskytovateľ:** GR ZVJS | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# NIP

## Register nelegálneho zamestnávania

**Potvrdenie o uložení pokuty za porušenie zákazu nelegálneho zamestnávania:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register nelegálneho zamestnávania / Potvrdenie o uložení pokuty za porušenie zákazu nelegálneho zamestnávania | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Kontrolovaný subjekt | | | |
| **Poskytovateľ:** NIP | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

**Údaje o uložení pokuty za porušenie zákazu nelegálneho zamestnávania:**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register nelegálneho zamestnávania / Údaje o uložení pokuty za porušenie zákazu nelegálneho zamestnávania | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Kontrolovaný subjekt | | | |
| **Poskytovateľ:** NIP | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# ÚDZS

## Číselníky UDZS

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Číselníky UDZS | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Číselník UDZS | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚDZS | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

  

## Centrálny register poistencov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Centrálny register poistencov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poistenec | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚDZS | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

  

## Register zdravotníckych pracovníkov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register zdravotníckych pracovníkov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Zdravotnícky pracovník | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚDZS | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

  

## Register poskytovateľov zdravotnej starostlivosti

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register poskytovateľov zdravotnej starostlivosti | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** PO - poskytovateľ zdravotnej starostlivosti | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚDZS | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

  

## Register úmrtí fyzických osôb

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register úmrtí fyzických osôb | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** FO | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚDZS | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

  

# NLC

## Register poľovníckych organizácií

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register poľovníckych organizácií | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poľovnícka organizácia | | | |
| **Poskytovateľ:** NLC | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Register užívateľov poľovných revírov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register užívateľov poľovných revírov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Užívateľ poľovného revíra | | | |
| **Poskytovateľ:** NLC | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

## Register lesnej stráže

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register lesnej stráže | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Člen lesnej stráže | | | |
| **Poskytovateľ:** NLC | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Register poľovníckej stráže

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Register poľovníckej stráže | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Člen poľovníckej stráže | | | |
| **Poskytovateľ:** NLC | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

 

# ÚPV SR

## Register ÚPV SR

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Odpis z registra priemyselných práv | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Fyzická osoba / Právnická osoba | | | |
| **Poskytovateľ:** ÚPV SR | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



# DÚ

## Objekt leteckej infraštruktúry

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Objekt leteckej infraštruktúry | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Letiská, heliporty a letecké pozemné zariadenia | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Objekt dráhovej infraštruktúry

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Objekt dráhovej infraštruktúry | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Pevné subsystémy a úseky tratí | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Letecká prekážka (náhrada za UTZ)

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Letecká prekážka (náhrada za UTZ) | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Letecká prekážka a letecké pozemné zariadenie z registra infraštruktúry | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Objekt infraštruktúry vnútrozemskej plavby

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Objekt infraštruktúry vnútrozemskej plavby | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Prístaviská, výväziská, prekladiská, kotviská | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Ochranné pásmo letiska

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Ochranné pásmo letiska | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Ochranné pásmo letiska evidovane v registri infraštruktúry | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Dokumentácia objektu infraštruktúry

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Dokumentácia objektu infraštruktúry | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Prevádzkové príručky, bezpečnostné programy infraštruktúry v leteckej, dráhovej a plavebnej doprave | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Lietadlo

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Lietadlo | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Lietajúce zariadenie evidované v Registri dopravných prostriedkov DÚ | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Železničné vozidlo

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Železničné vozidlo | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Železničné a dráhové vozidlo evidované v Registri dopravných prostriedkov DÚ | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Plavidlo

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Plavidlo | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Plavidlo evidované v Registri dopravných prostriedkov DÚ | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Poverená organizácia v oblasti dráh

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Poverená organizácia v oblasti dráh | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poverená organizácia v oblasti dráh | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Poverená organizácia v oblasti vnútrozemskej plavby

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Poverená organizácia v oblasti vnútrozemskej plavby | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poverená organizácia v oblasti vnútrozemskej plavby | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Poverená organizácia v oblasti leteckej dopravy

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Poverená organizácia v oblasti leteckej dopravy | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Poverená organizácia v oblasti leteckej dopravy | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Prevádzková príručka poverenej organizácie

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Prevádzková príručka poverenej organizácie | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Prevádzkové príručky poverených organizácií | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Kurz

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Kurz | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Kurz organizovaný poverenou organizáciou | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Skúška

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Skúška | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Skúška organizovaná poverenou organizáciou | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Lekárska prehliadka

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Lekárska prehliadka | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Lekárska prehliadka | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Certifikovaný prevádzkovateľ v dráhovej doprave

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Certifikovaný prevádzkovateľ v dráhovej doprave | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Prevádzkovatelia a poskytovatelia dopravy na dráhach a organizácie vykonávajúce činnosti v oblasti určených technických zariadení | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Certifikovaný prevádzkovateľ vo vnútrozemskej plavbe

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Certifikovaný prevádzkovateľ vo vnútrozemskej plavbe | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Prevádzkovatelia a poskytovatelia dopravy v oblasti vnútrozemskej plavby a organizácie vykonávajúce činnosti v oblasti určených technických zariadení | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Certifikovaný prevádzkovateľ v leteckej doprave

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Certifikovaný prevádzkovateľ vo vnútrozemskej plavbe | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Prevádzkovatelia a poskytovatelia dopravy v leteckej doprave a organizácie vykonávajúce činnosti v oblasti určených technických zariadení | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Dokumentácia certifikovaného prevádzkovateľa

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Dokumentácia certifikovaného prevádzkovateľa | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Prevádzkové príručky, bezpečnostné programy prevádzkovateľov a poskytovateľov služieb v leteckej, dráhovej a plavebnej doprave | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Certifikovaný personál v dráhovej doprave

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Certifikovaný personál v dráhovej doprave | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Odborná spôsobilosť osôb na dráhach | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Certifikovaný personál vo vnútrozemskej plavbe

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Certifikovaný personál vo vnútrozemskej plavbe | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Odborná spôsobilosť osôb v oblasti vnútrozemskej plavby | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Certifikovaný personál v leteckej doprave

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Certifikovaný personál v leteckej doprave | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Odborná spôsobilosť osôb v leteckej doprave | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Udalosť vo vnútrozemskej plavbe

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Udalosť vo vnútrozemskej plavbe | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Činnosti a podujatia na vodnej ceste a plavebné opatrenia | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Podnet/ sťažnosť

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Podnet/ sťažnosť | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Podnety na prešetrenie nehôd a na preverenie certifikovaných osôb a zariadení v leteckej, dráhovej a vnútrozemskej plavebnej doprave | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Vyjadrenie

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Vyjadrenie | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Vyjadrenie v leteckej, dráhovej a vnútrozemskej plavebnej doprave | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Udalosť v civilnom letectve

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Udalosť v civilnom letectve | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Činnosti a podujatia ovplyvňujúce dopravu v civilnom letectve | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Kontrola

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Kontrola | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Kontrola Štátneho odborného dozoru (ŠOD) | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Osoby evidované v Registri infraštruktúry

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Osoby evidované v Registri infraštruktúry | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Osobné údaje z Registra infraštruktúry DÚ | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Osoby evidované v Registri dopravných prostriedkov

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Osoby evidované v Registri dopravných prostriedkov | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Osobné údaje z Registra dopravných prostriedkov DÚ | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Osoby evidované v Registri poverených organizácií DÚ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Osoby evidované v Registri poverených organizácií DÚ | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Osobné údaje z Registra poverených organizácií DÚ | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Osoby evidované v Registri certifikovaných osôb DÚ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Osoby evidované v Registri certifikovaných osôb DÚ | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Osobné údaje z Registra certifikovaných osôb DÚ | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Osoby evidované v Registri udalostí DÚ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Osoby evidované v Registri udalostí DÚ | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Osobné údaje z Registra udalostí DÚ | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*



## Osoby evidované v Registri kontrol ŠOD DÚ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Názov objektu evidencie:** Osoby evidované v Registri kontrol ŠOD DÚ | | | |
| **Názov subjektu evidencie:** Osobné údaje z Registra kontrol ŠOD DÚ | | | |
| **Poskytovateľ:** DÚ | | | |
| **Atribút** | **Typ** | **Povinnosť** | **Popis** |
| *viď. Nižšie príloha XLS* | | | |

*Popis a schémy dátových štruktúr:*

